
Apple, Google, Amazon. De grote namen uit de 
technologiesector gaan regelmatig over tafel als 
Jacques van den Broek het over de toekomst van 
Randstad heeft. Niet omdat hij vreest dat een van 
hen de uitzendmarkt op zijn kop gaat zetten, maar 
omdat hij de uitzender ermee vergelijkt.

‘ Randstad is meer  
een waardeaandeel  
dan een groeiaandeel’
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